
Referat fra bestyrelsesmødet i Stavtrup Dagtilbud  

Tirsdag d. 6. juni 2023  
  

Mødested: Kælkebakken, Klokkeskovvej 13  

Tilstede: Eva Søskrænten, Lasse Snurretoppen, Laura Vestermarken, Marie 
Børnehøjen, Helle Kælkebakken, Vinni Pædagogisk vejleder, Annamarie 
Dagtilbudsleder  

Afbud: Sidse Klokkeskoven, Mette Paletten, Sara Kælkebakken, Dorthe 
Vestermarken.  

Referent:  Vinni  

  

  

  

Opfølgning på sidste møde:  
• Vi snakkede tilsyn generelt og hvilke afdelinger, der skulle 
have hvilken ekstern eller intern tilsyn.   

• Vi fulgte op på det fælles forældrerådsmøde  
• Der kommer ikke et referat fra mødet  

  
  

Budget 2023   

• Budgettet for hele dagtilbuddet. Vi går ud med et lille 
underskud – med en afvigelse på -1,24%. Det er indenfor det 

acceptable da vi kan have underskud/overskud på 3%  
Opdatering på småbørnsprognosen  

• Vi kiggede på de prognoser vi kender til. Der er faldende 

børnetal i Stavtrup, bestyrelsen vil løbende kigge på prognoser og 
institutionerne vil justere undervejs.   

• Der er sket en justering i normeringen på Kælkebakken og 
Søskrænten, det træder i kraft pr. 1/8.  

                                                    

Valg til forældreråd/bestyrelse efter sommerferien  
  

• Marie er på valg – genopstiller ikke  
• Mette er på valg – genopstiller ikke  
• Laura ikke på valg  

• Lasse ikke på valg  
• Eva ikke på valg  

• Sidse ?  
  

  

  

Annamarie laver møde og datooversigt over det kommende bestyrelses-år. Der er et 
ønske om at møderne bliver bedre fordelt over året så der er passende længder 

mellem møderne.  
  

 Årsberetning  
• Sidse har lavet udkast til formandsberetningen. Vi gennemgik 
den og der kom nogle tilføjelser.  



  
Vidensdeling fra forældreråd  

• Børnehøjen:   
o snak om frivillige i børnehaven – der er kommet en 
folder ud.  

o Elcykler  
• Søskrænten:   

o Eftermiddags aktivitet  
• Snurretoppen  

o Prøve tilsyn  

o Pizza aften   
                   

  
Orientering fra Dagtilbudsleder  
Tilbagemelding om pædagogisk dag d. 5/6  

• Stor ros til alle forældre for at bakke op, så det kunne lade sig 
gøre.  

• Tea Thyrre Sørensen lavede oplæg for alle ansatte. Det var 
praksis nært og megagodt.  
• At få alle børn til at være en del af fællesskabet  

Bestyrelsen gav udtryk for at det kunne være spændende at hører mere om det fra 
nogle af vores pædagoger.  

  
 


